
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 11.4. 2022 
 

Přítomní členové (bez titulů):  

F. Dolák, A. Hudáčková, S. Ondrášek, K. Toumová, D. Kimmer, J. Kimmerová, M. Červený, 
A. Brus, M. Grossmann 

Omluveni: 

L. Šedová, A. Hricová, M. Moravec, I. Kratochvílová 

Hosté (bez titulů): 

I. Chloubová, O. Doskočil, V. Ptáčníková, J. Bednář,  

Předseda AS ZSF JU F. Dolák zahájil zasedání AS ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný.  

Vyhotovením zápisu byl pověřen A. Brus  
 
HLASOVÁNÍ O ZAPISTOVATELI  
PRO: 9    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
SKRUTÁTOŘI: 
J. Kimmerová 
A. Hudáčková  
 
HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH 
PRO: 6    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 3 
 
Program: 

1. Plán realizace strategického záměru ZSF JU na rok 2022 
2. Různé 

Nikdo z přítomných neměl námitky či alternativní návrhy programu. 
 
HLASOVÁNÍ O PROGRAMU:  
PRO: 9    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
Program byl schválen.  
 
 
1. Plán realizace strategického záměru ZSF JU na rok 2022 

Děkanka ZSF I. Chloubová předala slovo proděkanovi O. Doskočilovi, který dokument dle 
jednotlivých součástí představil. 
 
 
 



Rozprava 
 
Předseda F. Dolák se tázal na podrobnosti k bodu 1.5 „Flexibilní formy vzdělání“ resp. v čem 
spočívá rozvoj distančních forem výuky. Paní děkanka I. Chloubová a pan proděkan O. 
Doskočil uvedli podrobnosti resp., že se jedná o podporu e-learningu apod. 
 
Senátor M. Červený apeloval na bod 1.4 „Efektivita a kvalita doktorského studia“. Taktéž 
uvedl, že z jeho pohledu by bylo vhodné motivovat studenty s dokončeným titulem Bc., aby 
nadále pokračovali ve studiu na JU. 
 
Senátor S. Ondrášek započal diskusi ke kariernímu růstu, též se zeptal na konkrétní podmínky 
karierního růstu. Děkanka I. Chloubová uvedla konkrétní body, které je potřeba dodržet 
v souvislosti s karierním růstem. 
 
Hlasování  
AS ZSF JU schvaluje Plán realizace strategického záměru ZSF JU na rok 2022 
PRO: 9    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
 
Různé  
Předseda F. Dolák přednesl žádost senátora M. Moravce týkající se mikin na praxi s logem ZSF 
JU, které studenti požadují.  
Děkanka fakulty spolu s proděkanem O. Doskočilem sdělili, že se požadavkem budou zabývat 
a senát budou následně informovat.  
 
Předseda AS ZSF F. Dolák přítomné informoval o stavu vytvoření Instagramových stránek 
fakulty, kdy proběhla schůzka i se zástupci marketingu JU. 
 
Předseda AS ZSF F. Dolák směřoval svou otázku na plánovaní přístavby objektu ZSF JU 
„Vltava“. Tajemník J. Bednář objasnil plány a taktéž momentální finanční situaci, s tím, že 
projekt je ve fázi příprav a v případě uvolnění finančních prostředků ze strany JU je ZSF JU 
připravena v pokračovaní v realizaci.   
 
 
Výsledky hlasování per rollam: 
Výsledky hlasování per rollam ze dne 3.12.2022 
Opatření děkanky č. 11/2021  
PRO: 13    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
Opatření děkanky č.12/2021 
PRO: 13    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
Výsledek hlasování per rollam ze dne 28.2.2022 
Dodatek č. 1 k Opatření děkanky ZSF JU č. 11/2021. 
PRO: 13    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
 
Zapsal: A. Brus 
Ověřil: F. Dolák 
 


